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Griffie

Van: Marja Breeuwer
Verzonden: donderdag 15 juni 2017 15:47
Aan: 'Alofs, E.'; 'Asseldonk van, Annemarie'; 'Berg van den, R.'; 'Bergen van, M.'; 

'Bozkurt (d.bozkurt@raad-uden.nl)'; 'Deursen van, J.'; 'g.bus@raad-uden.nl'; 
Gerald Gnodde; 'Gerard Schönfeld'; Griffie; 'Groot de, M.'; 'Hans van Zon'; Henk 
Hellegers; 'Hens, J.'; 'Ingeborg Tros'; 'Jaap Lommerse'; 'Jasper Ketting Olivier'; 
'Jetten, R.'; 'John Timmers (j.timmers@raad-uden.nl)'; 'Kamp Anne Marie'; 
'Kersten, Frank'; 'Lanen van - Jong Uden (j.lanen@raad-uden.nl)'; 'Lankvelt van, F.'; 
Marja Breeuwer; 'Maurits van den Bosch'; 'Nick Kersten'; Raymond Wouters; 
'Richard Bosveld'; 'Ruud Geerders - GU (r.geerders@raad-uden.nl)'; 'Schiffer, 
Karin'; 'Somers W.'; 'Sonja Berding'; 'Sour, Ramona'; 'Stan Willems 
(s.willems@raad-uden.nl)'; 'Ton Segers - SP (t.segers@raad-uden.nl)'; 
'Verbruggen (Jan)'; 'Vervoort, G.'; 'Vroomen (t.vroomen@raad-uden.nl)'; 'Willems, 
Jeroen'; 'Zeegers, S.'

CC: Frans van den Berg; Gijs van Heeswijk; Henk Hellegers; Jeroen Smarius; Matthie 
van Merwerode; Gerrit Overmans; Rene Peerenboom; Claus van Heesch; Sylvia 
Hessels; Tineke Kemperman; Nicole van Hooy; Wim Althuizen

Onderwerp: Beantwoording toezegging raadsvergadering: tussenevaluatie De Maashorst

Beste raadsleden, 
 
In de raadsvergadering van 16 februari 2017 zijn bij agendapunt 7c Ontwikkelingen in de Maashorst, onderstaande 
toezeggingen door de wethouder gedaan:   
 

1. dat de raad in mei de resultaten van een Tussenevaluatie (op basis van de gegevens die er dan zijn) ontvangt. 
Dan wordt ook besloten of extra onderzoek nodig is of dat er een finale conclusie kan worden getrokken.  
 

2. er aandacht besteedt wordt aan de verkeerssituatie in Slabroek (middellange en lange termijnvisie; 
verkeersprognoses) 

 
Beantwoording: 

1. Informatie aan de raad Tussenevaluatie IBeP De Maashorst (id.nr. 85 iBabs) 
 

2. In deze informatienota staat vermeld: 
"Aangezien er nog geen duidelijkheid is ten aanzien van de toekomst van natuurcentrum Slabroek en de 
beoogde afsluiting voor autoverkeer van een deel van de Slabroekseweg nog in behandeling is bij de O.C.B., 
kan op dit moment nog geen inzicht gegeven worden in de verkeersintensiteit rondom Slabroek op de 
middellange en lange termijn.” 

 
Hiermee is deze toezegging afgedaan (id.nr. 95 iBabs) 
 
Met vriendelijke groet 
Marja Breeuwer 
 
Griffie | Gemeente Uden | Markt 145 | Postbus 83, 5400 AB UDEN 
T 14-0413 |  marja.breeuwer@uden.nl | aanwezig: maandag, dinsdag, donderdag, vrijdag  
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